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Advies van de commissie:

Zoals te doen gebruikelijk is wordt ten behoeve van de behandeling van de halfjaarrapportage een
integraal blauwtje gemaakt van alle commissies. Het gaat in dit blauwtje om de hoofdlijnen. Voor de
details van behandeling in de functionele commissies wordt verwezen naar de commissieverslagen en
de planning, mede inhoudende de concrete toezeggingen.

Commissie BEM:

De commissie kan in zijn algemeenheid instemmen met de halfjaarrapportage 2005. Verzocht wordt
de halfjaarrapportage in het vervolg eerder uit te brengen, wat wordt toegezegd. Kritische
kanttekeningen worden geplaatst bij de substantiële overschrijding van het budget voor de
bodemsanering. Terecht wordt voorgesteld de overschrijding ten laste van de betrokken dienst te
brengen. Geen sprake mag echter zijn van maatregelen die ten koste gaan van de uitvoering van het
WHP en het PMP. Zo hiervan toch sprake zou zijn dan dient dit in de functionele commissie te
worden besproken. Op de vraag of dit een incident is, geeft gedeputeerde Van Bergen als antwoord,
dat dit inderdaad het geval is en geen verdere incidenten zijn te verwachten tot het tegendeel bewezen
wordt.
De loon- en prijscompensatie verdient verduidelijking nu de CAO-onderhandelingen nog lopen.
Voorts worden kanttekeningen geplaatst bij het voor de NV Utrecht benodigde budget en de
overschrijding bij het IPO, zonder enige nadere toelichting. Een brede discussie over alle
samenwerkingverbanden binnen de Randstad wordt toegezegd, met als extra element de
democratische legitimatie van de betreffende organen.
Naar aanleiding van gemaakte opmerkingen over de geconstateerde onderuitputting bij de uitvoering
van de Agenda 2010-projecten wordt toegezegd dat de stavaza terzake zal worden geagendeerd voor
de december-vergadering van de commissie.
Tenslotte wordt een aantal opmerkingen m.b.t. het ten onrechte ten laste brengen van de kosten van
het ecoduct op de Heuvelrug van de algemene middelen in plaats van het project Hart van de
Heuvelrug, de hoogte van het ziekteverzuim en de bestaande vacatures in relatie tot de formatie.

Commissie ZCW:

De commissie is in algemeenheid tevreden en vindt het een helder stuk. Ook in de commissie ZCW
wordt gevraagd om in het vervolg de halfjaarrapportage eerder te ontvangen, hetgeen wordt
toegezegd.
Opmerkingen die gemaakt worden liggen op het vlak van de zorg over de situatie rondom de
bibliotheken in de provincie en de stand van zaken jeugdzorg n.a.v. de motie van 24 mei jl. Gevreesd
wordt dat te lang op actie vanuit het IPO wordt gewacht. M.b.t. de bibliotheken wordt de zorg door
gedeputeerde Van Bergen gedeeld. Bij de jeugdzorg geldt dat ook een subgroep uit de commissie
ZCW zelf aan de slag is gegaan.



Naar aanleiding van een vraag over het mogelijk onderbrengen van de functie “bouwkundig consulent
toegankelijkheid” Klaverblad, wordt door gedeputeerde Kamp aangegeven dat de provinciale
financiering wordt stopgezet en dat nu gekeken wordt naar de wachtgeldregeling.
Tot slot is er een vraag over het risico dat bestaat bij het inschakelen van commerciële adviesbureaus
op het gebied van de archeologie. Kan het zo zijn dat mogelijk belangen van bouwers sterk de
doorslag gaan geven? Gedeputeerde Van Bergen is hier niet bevreesd voor. Zowel commerciële als
niet-commerciële bureaus moeten zich aan vastgestelde criteria houden.
M.b.t. tot de onderwerpen die voor ZCW van belang zijn is de commissie van mening dat dit een
sterstuk zou kunnen zijn.

Commissie IME:

Ook vanuit de commissie IME is de vraag om deze rapportage in het vervolg eerder te ontvangen.
Inhoudelijk waren de discussiepunten de vraag welke maatregelen er zijn genomen om de langere
doorlooptijd van projecten terug te dringen. Het beeld is geschetst voor de belangrijkste projecten. Via
iets meer procesrisico (geen financieel risico) wordt getracht projecten meer te versnellen.
Vragen zijn er over het effect op de projecten van de TaskForce Innovatie nu blijkt dat vrijwel de helft
van het jaarbudget niet is opgemaakt. Niet uitgegeven geld blijft voor de TFI behouden. Het blijkt dat
een aantal baten hoger is. Dit heeft geen effect op de begroting voor economische zaken voor 2006,
aangezien deze baten terugvloeien naar de algemene middelen.
Ontschotting van de BDU-gelden op rijksniveau is ook op provinciaal niveau gebeurd. Gedeputeerde
Mik geeft aan het, uit oogpunt van flexibiliteit, geen goed idee te vinden om de schotten op
provinciaal niveau te handhaven.
Binnen de commissie is er zorg over de vraag of er vertraging is bij het realiseren van de
ongelijkvloerse kruising bij Driebergen nu ook nog twee andere kruisingen tegelijk worden
meegenomen. Gedeputeerde Mik zegt dat de doorlooptijd van het project Driebergen niet wordt
beïnvloed door de koppeling met de andere twee projecten.
Het activeren van de afstandbediende bruggen in plaats van direct volledig afschrijven vindt een aantal
commissieleden geen goed idee. Dit is ook vooruitlopend op het beleid ten aanzien van het activeren
van investeringen, zoals dit nog in de commissie BEM besproken wordt. Gedeputeerde Mik zegt de
commissie toe hier nog voor de vergadering van PS van 7 november een schriftelijk stuk voor te
leveren.
De extra kosten voor de organisatie i.v.m. het vervallen van het grijs kenteken kunnen niet
weggestreept worden tegen eventuele extra inkomsten die de provincie heeft via de provinciale
opcenten.

Commissie REG:

Gevraagd werd om snellere toezending van de halfjaarrapportage zodat het beleid nog kan worden
bijgesteld. De commissie constateerde dat binnen het werkgebied van REG wel 7 keer vertraging
gemeld moest worden.  Kritiek is er op de, door het niet goed functioneren van LNV, ontstane
vertraging van de initiatieven voor het stimuleren van particulier en agrarisch natuurbeheer. Ook het
achterlopen van de Europese programma’s wordt betreurd. Gevraagd werd om een actievere aanpak
van de in de rapportage gesignaleerde capaciteitsproblemen bij de Europese programma’s, de
ecologische verbindingszones en de kaderstelling voor het plattelandsbeleid. Als deze
capaciteitsproblemen eerder worden gesignaleerd, dan kan er ook effectiever worden ingegrepen.
Gevraagd werd naar de frictiekosten bij Ruimte en Groen en de hoge reproductiekosten: mogen de
producten wat minder glossy? Gedeputeerde Ekkers wees op de omslag die Ruimte en Groen moet
maken van toelatingsplanologie naar ontwikkelingsplanologie, dat levert voor twee jaar extra kosten
op. Vanuit de commissie kwam het voorstel om over de voortgang van de grootschalige windenergie
maar helemaal niets meer te melden. Op kritische vragen over de pilot groene diensten kondigt de heer
Lokker initiatieven aan in De Venen en in Eemland. Daarvoor is de provincie echter wel ook op
andere partijen aangewezen.



Commissie WEM:

De behandeling van de halfjaarrapportage in de commissie WEM concentreerde zich op de rapportage
over het ontstane tekort bij de bodemsaneringen. Onderkend werd dat er bij de uitvoering van dit
dossier vele spelers zijn, meerdere financieringssystematieken worden gehanteerd en de
geautomatiseerde systemen onvoldoende op elkaar zijn afgestemd. Op dit moment loopt een
onderzoek om de onderste steen boven te krijgen. De commissie wordt uiteraard geinformeerd over
het lopende onderzoek. In de voorjaarsnota worden definitieve voorstellen gepresenteerd voor het
opnemen van het structureel tekort in de reguliere begroting. De commissie stelt dat het invullen van
het tekort niet ten koste mag gaan van de uitvoering van het PMP en WHP. Zo daarvan toch sprake
zou zijn, dan dient de commissie hierover een uitspraak te doen.
De commissie spreekt vertrouwen uit in het verbeterplan. De vraag wordt daarbij gesteld of dit
verbeterplan ook voor de andere diensten van betekenis kan zijn. De PvdA en de SGP spreken een
voorbehoud uit t.b.v. nader fractieberaad.
De commissie kan zich voor het overige vinden in de halfjaarrapportage.
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Voorzitters functionele commissies,

Griffier en waarnemend adjunct griffiers,


